
 

 

 

ACTA DEL DIA 11 DE NOVEMBRE DE 2014 

 

Dia i Hora:  Dimarts 7 d'octubre, a les 17.30h a 19,00h. 

Lloc: Gra, Equipament Juvenil (Sala d'Estudis) 

Assistents: Lídia Pérez Càmara (M. Montaña) Pol Frauca Arévalo (Granullarius), , Biel 

Aylward Moreno (Cervetó), Annas El Mzorui El Oukili (Fàtima), Eloi Pinto (Pau Vila), Lluna 

Nuñez Gavaldà (Jardí), Mireia Martínez Reyes (Pia), Àlex Muñoz Curado (Educem), Roger 

Pucurull Padró (Salvador Espriu), Paula Flores Cava (Ponent),  Daniel Campos (Anna Mogas). 

No assistents:  Júlia Domeènech Folguera (Estel), Abel Rueda Moreno (S.Llobet), Ayman El 

Khamakl Martin (Joan Solans), Jhon Herrera Pérez (Ferrer i Guàrdia), Miquel Gutierrez 

Canosa (Pereanton). 

Excusats:  Laia Sala Garra i Clàudis Cruz (Lledoner) 

Dinamitzadores:  Jaume Casacuberta, Maria Marin, Elisenda Nebot, Marta Argemí 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La Marta i l’Elisenda llegeixen en veu alta l’acta de la sessió del dia 7 d’ctubre de 2014 i 

s’aprova per unanimitat 

 

2. Explicació per part dels dos representants del C onsell dels Infants l’experiència del 

cap de setmana de treball del CNIAC.  

 
La Maria fa la introducció del què va ser el cap de setmana del CNIAC ja que ella va 

acompanyar a les famílies tant a l’anada com a la tornada.  

En Pol va explicar que van estar treballant per grups reduïts tots els aspectes de 

constitució del CNIAC, els objectius, els plans de treball, etc... però fent activitats 

adaptades a ells en forma de murals. Finalment els grups es van ajuntar per posar totes les 

idees en comú 

També va destacar que s’ho havien passat molt bé i que per les nits van fer jocs amb tots 

els 42 representants que hi havia a la casa de colònies. No tots els representants eren de 

primària sinó que també hi havia adolescents amb els quals van estar treballant 

conjuntament. 

 

 



3. Taula rodona amb un tècnic de cultura de l’Ajunt ament on ens presenta la proposta 

que ens fa l’Ajuntament sobre la Festa Major 

El tècnic que ens va fer la xerrada va ser l’Albert Soler. Ens va fer una presentació amb 

suport informàtic amb el nom de “ I si la Festa Major fos una Paella?” 

En ella ens plantejava tots els “ingredients” per poder cuinar la Nostra Festa Major. És a 

dir, aquella que nosaltres creguem que és la millor pels nens. 

 

4. Posada en comú de l’enquesta sobre la Festa Majo r que han fet a les classes 

Ens vam trobar que no tots els representants van venir i algun dels presents no duia 

l’enquesta. Els hi hem demanat que abans del proper consell dels infants ens la facin 

arribar ja que la necessitem per fer el buidatge. 

Amb les enquestes que tenim les posem en comú tenim una primera visió del que opinen 

els nens de les escoles de Granollers sobre la Festa Major. 

 
5. Explicació de l’encàrrec de la proposta per a tr eballar a l’escola pel proper dia. 

La feina pel proper Consell dels Infants és la creació de receptes per fer la Festa Major que 

ells creuen la millor pels Infants de Granollers.  

Els hi comentem que penjarem a la Web els material per poder-la fer i que els avisarem per 

correu electrònic a l’escola quan puguin entrar i descarregar-la. 

També comentem que ens l’han de fer arribar abans del dia 16 de desembre que serà el 

proper consell ja que així nosaltres, els dinamitzadors, podrem portar els resultats i 

treballar-los amb ells. 

 

Acabem la reunió a les 19,00h quedant resolts tots els punts de l'acta i ens acomiadem fins 

la propera reunió el dia 16 de desembre 

 

 

Signat: 

 

Dinamitzadors: 

 

Jaume Casacuberta, Maria Marin, Elisenda Nebot, Marta Argemí 

 

 

 

 


